
1 
 

                     
PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 14.03.2024r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pan Rafał Sucherman – Przewodniczący Rady Miejskiej, 
- Pani Irena Bielawska – Prezes Zarządu LGD „Puszcza Kozienicka” 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Podsumowanie kadencji. 
2. Informacje na temat wyborów organów jednostek pomocniczych. 
3. Nowa perspektywa finansowania w ramach LEADER PROW województwa  

mazowieckiego. 
4. Wolne wnioski i informacje. 
 
Pani Sekretarz Sylwia Wąsik przywitała wszystkich zgromadzonych i przedstawiła plan 

narady. 
 

Ad.1/ Podsumowanie kadencji. 
 

W tym punkcie Pan Burmistrz Piotr Kozłowski podsumował kadencję 2018-2024r. 
W trakcie trwania tej kadencji pozyskano 245 000 000,00 zł środków finansowych 
zewnętrznych miedzy innymi na takie inwestycje jak: 
- 220 inwestycji większości dotyczyła budowy bądź remontu dróg, 
- budowa 2 tężni, 
- 5 murali, 
- 123 tys. na sadzeń drzew 
- place zabaw, 
- strefy aktywności, 
- 2 skrzyżowania, 
- oświetlenie uliczne i parkowe, 
- ciągi pieszo-rowerowe, 
- autobusy elektryczne (6 linii ), 
- targowisko miejskie – powstały 3 strefy dla handlu 
- skwery przy ul. Hamernicka – 2 300 000,00 zł, 
             ul. Głowaczowska – 1 400 000,00 zł, 
Współpraca zewnętrzna: 
- drogi krajowe ( ul. Radomska i ul. Lubelska, ul. Głowaczowska)125 mln zł, 
- projekt kolei Kozienice – Dobieszyn, 
- budowa mostu na rzece Wiśle (m. Antoniówka Świerżowska – m. Św. Górne), 
- gospodarka mieszkaniowa (nowy blok komunalny na Os. Polesie) 
Bezpieczeństwo publiczne: 
- budowa i remont strażnic OSP, 
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- doposażenie OSP, 
- zakup samochodów i łodzi specjalistycznych dla OSP, 
- powstanie specjalistycznej pralny, 
- dopłaty dla młodych druhów do wyjazdów na obozy edukacyjne 
Wsparcie dla: 
- szpitala – 1 500 000,00 zł między innymi poprzez umorzenie podatków, 
- Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy – 50 000,00 zł, 
- LO I w Kozienicach – 115 000,00 zł, 
- ZS w Kozienicach – 300 000,00 zł 
Oświata i wychowanie  
- wynagrodzenia, 
- rozbudowa żłobka o kolejne 45 miejsc w sumie jest ich teraz 116, 
- program Kozienicka niania, 
- 2 nowe sale gimnastyczne (PSP Nr 3 K-ce, PSP Stanisławice),   
- budowa edukacyjnych stref zielonych przy PSP NR 1 i PSP Nr 4 w Kozienicach Szkoły Dobrego 
Klimatu (Fundusze Norweskie)  
- głęboka termomodernizacja PSP Nr 3 Kozienice (Fundusze Norweskie), 
- budowa przedszkola nr 3 w Kozienicach – wartość inwestycji 10 500 000,00 zł, 
- place zabaw, 
- zagospodarowanie terenu przy jeziorze między innymi wymiana domków i budowa domku 
dla ratowników 
Pomoc społeczna: 
- powstał Dzienny Dom Seniora – 1 600 000,00 zł, 
- nowy budynek Centrum Usług Społecznych – 2 000 000,00 zł, 
- powstanie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowej Wsi – 2 700 000,00 zł, 
- powstanie Centrum Opiekuńczo - Mieszkalne (15 miejsc – całodobowa opieka dla osób 
niepełnosprawnych) – 2 800 000,00 zł, 
- zakup autobusu na potrzeby Warsztatów Terapii Zajęciowej – 330 000,00 zł, 
Kultura, turystyka, zabytki: 
- Remont budynku Biblioteki Publicznej Gminy Kozienice – 5 400 000,00 zł, 
- Rewitalizacja terenu Zespołu Pałacowo-Parkowego – 6 500 000,00 zł, 
- Remonty w zabytkowych kościołach (Parafia Św. Krzyża, Ryczywół), 
Kultura fizyczna: 
- park rekreacyjno-sportowy 13 700 000,00 zł, 
- zadaszenie boiska przy ZS Nr 1 K-ce – 3 000 000,00 zł, 
- plac zabaw na terenie Ośrodka Rekreacji i Turystyki – 2 800 000,00 zł, 
- boisko sportowe przy PSP Ryczywół – 150 000,00 zł, 
- wymiana nawierzchni boiska przy ZS Nr 1 – 1 700 000,00 zł, 
- pozyskanie nieodpłatnie 8,3 ha gruntów przy jeziorze kozienickim, 
 
Ad.2/ Informacje na temat wyborów organów jednostek pomocniczych. 
 

 Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy przedstawiła sołtysom i przewodniczących osiedli 
terminy i zasady dotyczące wyborów organów jednostek pomocniczych. Mają się one odbyć  
w ciągu 3 miesięcy od ogłoszenia wyników wyborów samorządowych. Termin ten zostanie 
ogłoszony Zarządzeniem Burmistrz. 

  

Ad.3/Nowa perspektywa finansowania w ramach LEADER PROW województwa  
mazowieckiego. 
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 Pani Irena Bielawska Prezes Zarządu LGD „Puszcza Kozienicka” opowiedziała  
o działalności i osiągnięciach stowarzyszenie między innymi pozyskanie 28 mln. zł na rozwój 
obszarów wiejskich. Na terenie naszej gminy LGD „Puszcza Kozienicka” przyczyniło się do 
dofinansowania urządzeń zabawowych na terenie placu zabaw Ogródka Jordanowskiego i na 
osiedlu Polesie jak również budowy wiaty grillowej na terenie ośrodka nad jeziorem.  
Pani Prezes wspomniała również o współpracy z kołami gospodyń wiejskich i twórcami 
lokalnymi.  Przedstawiła nową perspektywę finansową i możliwościach pozyskiwania środków 
finansowych na tworzenie nowej działalności gospodarczej czy rozwój już istniejących 
przedsiębiorstw. Będą również realizowane projekty grandowe na zakup stroi dla KGW czy 
wsparcie dla wydawnictw. 
 
Ad. 4/ Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zawnioskowała o: 

– poprawienie chodnika koło posesji nr 122, 
– poprawienie chodnika koło osiedla bliżej ulicy Wodnej, 
– przegląd drogi i załatanie dziur, 
– zebranie nadmiaru ziemi pomiędzy drogą a chodnikiem, 

Pani sołtys poprosiła również o informację w sprawie budowy nowego gazociągu. 
 

Sołtys wsi Śmietanki Pani Małgorzata Seroka, zawnioskowała o: 
– nową tabliczkę, 
– oświetlenie, 
– likwidację torowiska, 

 

Sołtys wsi Przewóz Pan Andrzej Lenarczyk, zawnioskował o: 
– oczyszczenie rzeki Zagożdżonki lub jej pogłębienie, 
– znak (teren zabudowany), 

 

Sołtys wsi Kociołki Pani Grażyna Karaś, zawnioskowała o: 
– wyrównanie dróg po zimie, 

 
Sołtys wsi świerże Górne Pani Janina Golik, zawnioskowała o: 

– tablicę informacyjną dot. biblioteki, 
– naprawę drogi powiatowej, 

 

Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 
1. Proszę o uzupełnienie ubytków, załatanie dziur na drogach po okresie zimowym na te-

renie Osiedla nr 4 

2. Proszę o wyremontowanie odcinka ulicy Waryńskiego (od skrzyżowania z ulicą Ko-

ściuszki do skrzyżowania z ulicą Krzywą). Odcinek ten jest wykonany z bloczków betono-

wych i występuje tam duża ilość ubytków, ukruszeń bloczków. 

3. Proszę o postawienie słupa informacji miejskiej z nazwą ulicy Waryńskiego przy skrzyżo-

waniu z ulicą Hamernicką. Słup był w tym miejscu zamontowany jednak został zdemon-

towany kilka lat temu jeszcze przed remontem ulicy Waryńskiego. 
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4. Wnioskowałem na piśmie o m.in. uzupełnienie informacji dotyczącej kto zarządza skwe-

rem zlokalizowanym u zbiegu ulic Hametnicka i Nowy Świat, wraz z podaniem telefonu 

do zgłaszania ewentualnych usterek, dewastacji – do tej pory nie zostało to wykonane. 

5. Proszę o dokonanie przeglądu wszystkich inwestycji objętych gwarancją (m.in. skwer z 

tężnią, strefy zieleni i place zabaw przy PSP nr 1 i 4) w celu zgłoszenia ewentualnych 

usterek, poprawy wad dopóki jest to na gwarancji tak aby UM nie ponosił w przyszłości 

dodatkowych kosztów. 

6. Proszę o zwracanie uwagi  i reakcje na przypadki dzikiego plakatowania, umieszczania 

ogłoszeń na obiektach i elementach infrastruktury miejskiej (np. lampy, znaki, ogrodze-

nia, wiaty przystankowe). Brak reakcji powoduje ciche przyzwolenie na ten proceder – 

przestrzeń publiczna przez to nie wygląda estetycznie a ponadto ponoszone są koszty 

usuwania tych ogłoszeń przez UM. Zwłaszcza teraz jest to istotne w trakcie kampanii 

wyborczej gdzie pojawia się dużo materiałów wyborczych do wyeksponowania. 

7. W związku z uszkodzeniami drzewostanu w Parku Miejskim przez bobry – czy nie byłoby 

wskazane zabezpieczyć siatkami także drzewa w części parku po drugiej stronie Zagoż-

dżonki? 

8. Czy będzie ponownie zamontowana krata na Zagożdżonce w okolicach mostu przed Par-

kiem miejskim? Krata wyłapywała płynące śmieci przez co łatwiej było je zbierać i po-

prawiało to walory estetyczne Parku Miejskiego. 

9. Czy jest możliwe regulowanie spiętrzania wody poprzez wykonanie śluzy na Zagoż-

dźonce na granicy Parku Miejskiego i terenów Stadniny Koni. Taka regulacja pozwoliłaby 

zatrzymać wodę na terenie zbiorników wodnych w Parku w okresach niskiego stanu 

wody. 

10. Powinny pojawić się na wejściach do Parku Miejskiego regulaminy określające zasady 

korzystania z tego terenu. Mieszkańcy zgłaszają m.in. problem puszczanych wolno psów 

które płoszą ptactwo oraz występuje dokarmianie ptactwa pieczywem które powinno 

być zastąpione nieprzetworzonym ziarnem. 

11. Czy jest możliwe zlokalizowanie siłowni zewnętrznej w okolicy budynków administracyj-

nych Spółdzielni Mieszkaniowej (teren jest SM ale jest możliwe użyczenie placu pod taką 

inwestycję) – brak takiej siłowni zgłaszają mieszkańcy Osiedla Pokoju. 

12. Czy na terenach m.in. Spółdzielni Mieszkaniowej będą mogły być lokalizowane ewentu-

alne inwestycje z Budżetu Obywatelskiego? Jeżeli nie, to czy można wnioskować o pod-

pisanie umowy użyczenia terenu od SM pod ewentualne projekty. 

13. Aby w pełni wykorzystywać boiska zlokalizowane na terenie PSP nr 1 wskazane by było 

dodatkowe oświetlenie tych obiektów – czy jest to możliwe do zrealizowania? 

14. W ostatnim czasie na Targowisku Miejskim odbyły się kontrole warunków sprzedaży 

i  zaświadczeń jakości sprzedawanych wędlin i mięs, czy takie kontrole będą także 

w sklepach, marketach, punktach gastronomicznych, zakładach przetwórczych? 

15. W związku z protestami rolników odnośnie niekontrolowanego napływu produktów rol-

nych w tym o złej jakości z zagranicy, jak również niezgadzaniem się rolników na „zielony 

ład” który niszczy rolnictwo – Czy Pan Burmistrz, inni włodarze z terenu Powiatu i re-

gionu nie chcieliby poprzeć rolników w tych protestach chociażby poprzez skierowania 
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wspólnego listu poparcia dla postulatów rolników do Polskiego rządu, organów UE. Dba-

nie o rolnictwo jest sprawą kluczową dla całego kraju, szczególne znaczenie ma to dla 

gmin miejsko-wiejskich jaką jest Gmina Kozienice. 

 
      Narada zakończyła się bardzo miłym akcentem. Pan Burmistrz Piotr Kozłowski  
i Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Sucherman złożyli życzenia z okazji Dnia Sołtysa  
i wręczyli wszystkim upominki. Były również podziękowania za tak wiele zrealizowanych 
inwestycji. Pan Burmistrz Piotr Kozłowski z Z-cą Dorotą Stępień i Przewodniczącym Rady 
Miejskiej również dziękowali za owocną współpracę podczas tej kadencji. 
      Wszystkie wnioski z narady zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy 
dokładnie im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                                                                           
 
 
 


